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Skrivelse 

 

Återuppta planerna till Kulturpark Snösätra Rågsved 

2018-05-28 upprättade Stockholms stad ett naturreservat i Rågsveds friområde. En kort tid efter 

öppnandet inledes ett samarbete mellan förvaltningen och kulturföreningarna i Rågsved, där man 

genom en aktiv dialog tog fram ett medborgarförslag om att omvandla Snösätra uppslagsområde till en 

kulturpark. Förslaget engagerade många aktiva i Rågsved/Hagsätra som såg initiativet som en satsning 

på att stärka Rågsveds kulturprofil, öka tryggheten i naturreservatet och närliggande friområde samt 

stödja lokalt föreningsarbete. En idé med förslaget var att öka integrationssatsningar, aktiviteter som 

skulle främja barn och unga samt stöd till den redan populära graffitiverksamheten skulle samordnas 

och utredas. 

I ärende Dnr 3.2-469/2018 fick Enskede-Årsta-Vantörs förvaltning i uppdrag att undersöka bl.a.    

• Vilka idéer från medborgarförslagen som kan förverkligas, innefattande hur aktörer som idag 

verkar i Snösätra på ideell basis, kan fortsätta göra så,  

• hur Snösätra kan bidra till stadsdelens målsättning att skapa sysselsättning och integration i 

Söderort, 

• hur Snösätra blir en trygg och levande plats även efter kontorstid, 

• hur marken kan renas genom biologisk sanering eller på annat lämpligt sätt, 

• vilken del av stadens förvaltning som ska ta huvudansvaret för frågor som gäller Kulturplats 

Rågsved. 

Stadsdelsnämnden tog 2018-08-06 ett beslut om att låta förvaltningen utreda förutsättningarna för att 

etablera en kulturpark. Arbetet skulle inledas med att se över förutsättningarna för sanering, ekonomi 

och etablering tillsammans med andra aktörer i området. Förvaltningen angav att man på kort sikt såg 

att delar av området kunde friläggas för publika och offentliga verksamheter så som tillfällig café-

/restaurangverksamhet, flexibla ytor för olika kulturevenemang och tillfälliga konstutställningar mm.  

I samband med bytet av politisk majoritet i staden har utredningen av någon anledning lagts på is. Med 

anledning med detta så vill vi socialdemokrater ha svar på följande frågor: 

1. Vad händer med dialogarbetet som skulle fortsätta under hösten 2018, i syfte att formulera hur 

staden och föreningslivet kan hitta samarbetsformer? 

2. Vad händer med den projektorganisation som skulle bildas under hösten 2018, med 

representanter från förvaltningen, exploateringskontoret och stadsbyggnadskontoret i syfte att 

driva utveckling för en publik plats på Snösätra uppslagsområde? 

3. Varför verkställdes inte idén om en tillfällig publik plats på Snöstära uppslagsområde till 

sommaren 2019? 


